

NOTIS BIDAAN PENJANAAN

NO. RUJUKAN FAIL : UKM.KBH.400-7/2/5
TARIKH : 24 Ogos 2021
NO. BIDAAN PENJANAAN : UKM.KBH.400-7/2/5
TAJUK : BIDAAN PENJANAAN BAGI MENJALANKAN DAN MENGURUSKAN PERKHIDMATAN MESIN BASUH DAN PENERING LAYAN DIRI DI KOLEJ BURHANUDDIN HELMI, UKM BANGI

Bidaan Penjanaaan adalah dipelawa kepada **Syarikat berkeelayakan** yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dalam Pengkhususan yang berkaitan memberi tawaran kerja berikut:

SYARAT PENDAFTARAN	HARGA DOKUMEN BIDAAN PENJANAAN	TARIKH BUKA BIDAAN	TARIKH DAN TEMPAT LAWATAN TAPAK	TARIKH TUTUP BIDAAN
Kod Bidang 222302	RM30.00 Dijual dalam bentuk salinan lembut 'Soft Copy'	24 Ogos 2021 (Selasa)	Pihak syarikat yang berminat untuk hadir sesi lawatan tapak mohon emailkan nama syarikat, nama dan nombor telefon selewat-lewatnya sebelum/pada 02 September 2021 (Khamis) kepada shahana@ukm.edu.my untuk penjadualan berikutan pelaksanaan Pelan Pemulihan Negara Fasa 1.	14 September 2021 (Selasa) Sebelum jam 12:00 tengahari

Taklimat dan Lawatan Tapak adalah **DIWAJIBKAN** dan perlu dihadiri oleh **PEMILIK SYARIKAT ATAU WAKIL**. Untuk maksud ini, sila bawa **dokumen asal dan satu (1) salinan Perakuan Pendaftaran Syarikat dan dokumen pengenalan diri** semasa menghadiri lawatan tapak.

3. Pembida hendaklah membawa sijil asal **Perakuan Pendaftaran Syarikat**, dan **satu salinan** bagi setiap sijil tersebut semasa mendapatkan dokumen Bidaan Penjanaaan. Jika tidak dapat hadir sendiri, wakil syarikat hendaklah membawa surat pengesahan sebagai wakil yang ditauliahkan.

4. Tempoh sahlaku Bidaan Penjanaaan adalah selama sembilan puluh (90 hari) selepas tarikh tutup bidaan tersebut. Dokumen ini hendaklah disifatkan menjadi dan dibaca serta ditaksirkan sebagai sebahagian daripada Perjanjian.

5. Dokumen Bidaan Penjanaaan yang sempurna diisi termasuk segala dokumen yang diperlukan (jika berkenaan) hendaklah diserahkan secara **salinan keras (hardcopy)** dan **salinan lembut (soft copy)** melalui serahan pemacu pen (pendrive) ke:

**Pejabat Pusat Pengurusan Penjanaaan UKM (JANA@UKM),
 Aras 2, Bangunan Pentadbiran Kolej Keris Mas, Universiti Kebangsaan Malaysia,
 43600 UKM Bangi, Selangor**

Seikian, terima kasih.

JUMMA'ATUL AK'MAR GHAZALI

Ketua Pentadbiran
 Kolej Burhanuddin Helmi, UKM